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Γ Ε Ω Π Ο Ν Ι  Κ Ο    Π Α Ν Ε Π Ι Σ Τ Η Μ Ι Ο    Α Θ Η Ν Ω Ν 
Τ Μ Η Μ Α  Φ Υ Τ Ι Κ Η Σ  Π Α Ρ Α Γ Ω Γ Η Σ  
Απόσπασμα  Πρακτικών της Γ. Σ.  Του Τμήματος Φυτικής Παραγωγής,  
 Συνεδρία  01-12-1997 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΠΑΝΤΟΥΣΗΣ  ΚΑΛΤΣΙΚΗΣ  
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΘΕΟΔΩΡΑ ΖΑΜΠΕΛΗ 
 
Μέλη Γ.Σ.                                         Παρόντες  Απόντες 
Ι.  ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ  
1.  Εμμανουήλ Νικόλαος   παρών  
2.  Καλτσίκης Παντούσης   παρών  
3.  Καραμάνος Ανδρέας   παρών 
4.  Καρανδεινός Μιχαήλ    παρών 
5.  Κυριακοπούλου Παναγιώτα  απούσα με εκπαιδευτική άδεια 
6.  Μπαλαγιάννης Παναγιώτης  παρών 
7.  Ολύμπιος Χρήστος    παρών 
8.  Ποντίκης Κων/νος     
9.  Παναγόπουλος Χρήστος  παρών 
10.  Σταύρακας Δημήτριος   παρών 
11.Τζάμος Ελευθέριος   παρών 
 
ΙΙ.  ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΕΣ ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 
2.  Ευθυμιάδης Παναγιώτης  παρών 
3.  Ζιώγας Βασίλειος   παρών 
3.  Λυκουρέσης Διονύσιος    
5.  Μπουχέλος Κων/νος    παρών 
6.  Πάσσαμ Χάρολντ   παρών 
7.  Σιδηράς Νικόλαος   παρών  
8.  Χρονόπουλος Ιωάννης    
 
ΙΙΙ.  ΕΠΙΚΟΥΡΟΙ ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 
 
1.  Αυγουλάς  Χρήστος    
2.  Γρηγορίου Απόστολος    
3.  Δαλιάνης Κων/νος     
4.  Μπεμπέλη Πηνελόπη    
5.  Σταυρακάκης Εμμανουήλ   
6.  Χαριζάνης Πασχάλης   παρών 
 
IV. ΛΕΚΤΟΡΕΣ 
1.  Βέμμος Σταύρος    παρών 
2.  Παπαδούλης Γεώργιος   παρών 
3.  Παπαφωτίου Μαρία   παρούσα 
4.  Συμιλλίδης Γεράσιμος   παρών 
5.  Τσαντίλη Ελένη    παρούσα 
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V.  ΦΟΙΤΗΤΕΣ 

 

1.  Κάραλης Φάνης    παρών 

2.  Οικονόμου Βαγγέλης   παρών 

3.  Λουφόπουλος Χρήστος   παρών 

4.  Φραγκογεώργη  Φιλίτσα   παρούσα 

5.  Σεβδαλής Βαγγέλης 

6.  Χριστόγλου Σπυρίδων    

7.  Παπαιωάννου Γιώργος   παρών 

8.  Σοφός Σωτήρης 

9.  Παπαποστόλου Δημήτρης  παρών 

10.  Χαροκοπάκης  Μιχάλης  παρών 

11. Γιαλελής Δημήτρης   παρών 

12.  Κατσάρας Δημήτρης 

13.  Παπαδημητρίου Βαγγέλης 

 

IV.  ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ  ΜΕΛΗ 

 

1.  Αθανασούλας Σάκης   παρών 

2.  Πάτσης Γιώργος 

3.  Σιούτα Βίκυ 

4.  Τασσόπουλος Χρήστος 

5.  Τσουμάνη Ράνια 

6.  Αραμπατζής Χρήστος   παρών 

7.  Μαγκλάρας Λευτέρης   παρών 

8.  Λευκαδίτης Φώτης    

9.  Βέβες Πάνος 

10.  Καραγιώργος Νίκος  

11.  Θεοδόσης Θεοδ. 

12.  Καλαντζόπουλος Κώστας 
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 Δεν απαιτείται ύπαρξη απαρτίας  των μελών της Γ.Σ. διότι συγκαλείται για δεύτερη φορά εντός 

δεκαημέρου από την ημερομηνία της πρώτης και επαναλαμβάνεται στον  ίδιο χώρο, με τα ίδια θέματα, 

σύμφωνα με το Ν. 1404/83, άρθρο 48, παράγρ. 5.   

 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ  
 
θέμα  1ο «Προγράμματα  Σπουδών  Επιλογής» 
 
 Κατόπιν  εξουσιοδοτήσεως  προς  τον  Κο  Εμμανουήλ  που  συνεργάστηκε  με  τα  άλλα  

Τμήματα  του  Πανεπιστημίου  μας,  του  δίνεται ο  λόγος. 

Εμμανουήλ:  Το  Πρόγραμμα  είναι  έτοιμο. 

Κάραλης:  Πού θα  γίνουν  τα  προγράμματα  σπουδών  επιλογής;  Θα  γίνουν  μαθήματα  

συνδιδασκαλίας;   Η  Σύγκλητος  έχει  πάρει  αρνητική  απόφαση,  και  κανείς  δεν  θα  περάσει  από  

τους  άλλους  υποψηφίους. 

Πρόεδρος:  Αν  δεν  εγκριθεί  νομίμως  δεν  θα  προχωρήσει.  Η  Σύγκλητος  δεν  μπορεί  να  

προχωρήσει  χωρίς  απόφαση  Γ.Σ.  του  Τμήματος.  Έχουμε  τρείς  επιλογές: 

1.  Να  στείλουμε  το  Πρόγραμμα  Σπουδών  στον  Πρύτανη  και  από  εκεί  στο  ΥΠΕΠΘ 

2.  Να  το  στείλουμε  στη  Σύγκλητο  και  να  συνεργαστούμε  με  τα  άλλα  Τμήματα  μέσω   

     Πρυτανείας 

3.  Μπορούμε  να  το  καταργήσουμε 

Φοιτητής:  Κατά  πόσο  είναι  εφικτό  το  πρόγραμμα;  Έχει  την  κατακραυγή  και  του  

Πανεπιστημίου  και  των  φοιτητών. 

Μαγκλάρας:  Το  τελευταίο  διάστημα  έχουν  γίνει  μαζικές  συνελεύσεις  φοιτητών,  με  αίτημα  να  

αποσυρθεί  ο  Νόμος  του  Αρσένη  και  τη  Π.Σ.Ε..  Έχουμε  να  επιλέξουμε  ανάμεσα  σε  μία  ανοιχτή  

ή  κλειστή  Σχολή. 

Αραμπατζής:  1.  Δημιουργούμε  ένα  νέο  Τμήμα  και  γιατί  δεν  το  δημιουργούμε  και  φτιάχνουμε  

Π.Σ.Ε..  2.  Κόβουμε  ένα  σημαντικό  κομμάτι  της  Οικολογικής  και  Συμβατικής  Γεωργίας  από  τους  

πολλούς  φοιτητές. 

Εμμανουήλ:  Χαίρομαι  με  τον  φοιτητή  που  δείχνει  να  ενδιαφέρεται.  Υπάρχει  φόβος  ότι  ξένοι  θα  

έρθουνε  να  πάρουν  αυτό  το  πτυχίο,  αυτός  ο  φόβος  δεν  είναι  βάσιμος,  θα  είμαι  υπέρ  των  δικών  

μας. 
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Αραμπατζής:  Με  την  αναγνώριση  μάθαμε. 

Εμμανουήλ:  Το  10  %    θα  είναι  εκτός  Πανεπιστημίων.  Έχουμε  βάλει  συντελεστές  βαρύτητας  

και  κατά  κάποιο  τρόπο  τους  αποκλείουμε. 

Αραμπατζής:  Για  τους  πτυχιούχους  των  Τ.Ε.Ι.  τα  επαγγελματικά  δικαιώματα  των  πτυχιούχων  θα  

είναι  πλήρη.  Είναι  δίκαιο  αυτό; 

Πρόεδρος:  Ναι  αφού  θα  χρεωθούν  τα  ίδια  μαθήματα. 

Αραμπατζής:  Τα  χρήματα  της  Ε.Ο.Κ.  θα  διατεθούν  και  για  εμάς; 

Πρόεδρος:  Μέσω  της  συνδιδασκαλίας  θα  ευεργετηθείτε  και  εσείς. 

Εμμανουήλ:  Σε  μερικά  πράγματα  έχετε  δίκιο. 

Αραμπατζής:  Όλοι  έχουν  δικαίωμα  να  σπουδάσουν.  Όταν  τελειώνουμε  ως  πτυχιούχοι  είμαστε  

επαγγελματικά  ανοχύρωτοι. 

Σταύρακας:  Επειδή    είμαι  αναγκασμένος  να  φύγω,  από  παλιά  υποστηρίζω  ότι  καλούμαστε  

χωρίς  εξετάσεις  να  κάνουμε  Γεωπόνους.  Εγώ  διαφωνώ.  Στο  μεταβατικό  στάδιο  θα  έχουμε  

εξετάσεις  εδώ  στο  Γ.Π.Α.  Δεν  είναι  ορθό.  Το  Τμήμα  με  Επιτροπή,  πανελλήνιες,  να  εισαχθούν  

χωρίς  διάκριση. 

Παπαϊωάννου:  Προτείνω  να  γίνει  καινούργιο  Τμήμα  και  να  εισαχθούν  στο  συμβατικό  

Πρόγραμμα  Σπουδών. 

Συμιλλίδης:  Είχατε  πεί  ότι  θα  συζητήσουμε  επί  της  ουσίας  της  Εισήγησης  του  Κου  Εμμανουήλ  

την  οποία  δεν  έχουμε  δεί. 

Εμμανουήλ:  Ανέφερε  τους  συντελεστές  βαρύτητας  από  την  εισήγησή  του. 

Πάσσαμ:  Δυστυχώς  πρέπει  να  αποχωρήσω,  την  προηγούμενη  φορά  που  συζητήσαμε  είχα  

αρνητική  αντίληψη,  είμαι  κατά  του  προγράμματος,  διότι  φέτος  είναι  υπό  του  Τμήματος  του  

χρόνου  θα  είναι  άλλο  Τμήμα.  Δεν  βλέπω  λόγω  ύπαρξης  του  προγράμματος  διότι  μπορούμε  να  

εισάγουμε  άλλη  κατεύθυνση. 

Εμμανουήλ:  Είναι  σωστή  σκέψη  η  καινούργια  κατεύθυνση,  αλλά  τώρα  χάνουμε  τη  

χρηματοδότηση  των  δύο  ετών.  Οι  σπουδές  θα  κρατήσουν  οκτώ  χρόνια.  Μη  ξεχνάτε  ότι  είναι  

μέσα  και  το  Περιβάλλον. 

Μαγκλάρας:  Το  θέμα  θα  είναι  ο  αριθμός  των  μαθημάτων,  δέ  θέλουμε  τα  Π.Σ.Ε.  και  την  

κατάργηση  του  πτυχίου,  αλλά  κατοχύρωση  επαγγελματική,  η  υπερεξειδίκευση  μας  κλείνει  τα  

μάτια.  Κάθε  χρόνο  συζητάμε  προγράμματα  σπουδών  και  λέμε  ότι  ποτέ  δεν  είναι  πλήρες. 

Εμμανουήλ:  Στη  Γεωπονία  υπάρχει  και  η  Γεωπονία,  Βιοτεχνολογία  και  η  Οικολογία. 

Τζάμος:  Να  εκφράσω  ένα  συναισθηματικό  και  ουσιαστικό  πρόβλημα.  Παλιά  υποχωρήσαμε  και  

έγιναν  τα  Τ.Ε.Ι.  από  το  1985,  υπάρχουν  αδιόριστοι  Γεωπόνοι  πέρα  από  την  κερκόπορτα  των  
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Τ.Ε.Ι.  ανοίγουμε  και  άλλη  πόρτα,  το  Πολυτεχνείο  και  η  Ιατρική  ανοίξαν  τις  πόρτες  τους.  Να  

σκεφθούμε  σαφώς  την  Οικολογική  Γεωργία.  Να  οργανωθούμε  διατμηματικά  είτε  ως  καινούργια. 

Ολύμπιος:  Βλέπω  κυρίως  θετικά  σημεία  όπως  είπε  και  η  Σύγκλητος  διότι  περισσότερα  παιδιά  

και  χρήματα  θα  έρθουν.  Συμφωνώ  απόλυτα  με  τον  Κο  Τζάμο  και  ελάχιστα  Πανεπιστήμια   

έχουν  προχωρήσει  και  δέχονται  τα  Π.Σ.Ε.,  τα  περιφερειακά.  Προτείνω  να  γίνει  καινούργιο  

Τμήμα  και  είναι  επείγον,  με  την  ίδια  διάρκεια  σπουδών. 

Καραμάνος:  Να  γνωρίζω  από  εσάς  και  τον  Αντιπρύτανη  για  τη  θέση  της  Συγκλήτου.  Η  άποψή  

μου  είναι  γενικά  θετική  για  το  άνοιγμα  προς  μία  νέα  κατεύθυνση.  Ο  Νόμος  έχει  αδύνατο  

σημείο.  Προβλέπει  συνεργασία  μελών  ΔΕΠ  και  αγνοεί  τη  Σύγκλητο.  Αφού  η  Σύγκλητος  

αρνείται,  ποιός  καθορίζει  τις  αίθουσες,  τα  Εργαστήρια  θα  έχουμε  πρόβλημα  στην  υλοποίηση. 

Συμιλλίδης:  Δηλώνω  ότι  δεν  μπορούσα  να  ψηφίσω  θετικά,  δεν  μου  κοινοποιήθηκε  ο  Νόμος  

ούτε  η  εισήγηση  του  Κου  Εμμανουήλ,  για  να  ενημερωθούμε.  Κάποτε  λέγαμε  ότι  η  σχολή  δεν  

πάει  καλά  διότι  έχει  πολλά  Τμήματα  και  τώρα  πάει  να  δημιουργήσει  καινούργιο.  Δεν  θα  πρέπει  

να  κάνουμε  πιό  σοβαρή  σκέψη; 

Τσαντίλη:  Είμαι  της  συνεργασίας  και  των  προγραμμάτων.  Το  κριτήριο  για  να  αποφασίσουμε  

είναι  το  κέρδος  των  φοιτητών. 

 

 

 

1ον   Θα  αγοράσουμε  όργανα 

2ον Υπάρχουν  αίθουσες  για  τους  φοιτητές  του  Τμήματός  μας. 

3ον Οι  φοιτητές  μας  βγαίνοντας  από  εδώ  έχουν  επαρκή  γνώση  στην  Οικολογική   

 Γεωργία 

Σιδηράς:  Στο  εξωτερικό  γίνονται  συνταρακτικές  αλλαγές  υπέρ  Οικολογικών  Κινημάτων  και  

στην  Ελλάδα  δημιουργούνται  καινούργια  και  μετονομάζονται τα  Τ.Ε.Ι..   Στο  Γ.Π.Α.  οι  φοιτητές  

εκδηλώνουν  ενδιαφέρον.  Είναι  ευκαιρία  να  δημιουργήσουμε  πυρήνα. 

Μπαλαγιάννης: 

Λυκουρέσης:  Συμφωνώ  με  τον  Κο  Ολύμπιο.  Υπάρχει  ανάγκη  να  κατοχυρώσουμε  την  

Οικολογική  Γεωργία  και  Διαχείριση  Περιβάλλοντος.  Βλέπω  αδυναμίες  στα  Π.Σ.Ε..    Η   

δημιουργία  του  προγράμματος  θα  ωφελήσει. 

Μπαλαγιάννης:  Βεβαίως  είναι  απαραίτητο  ο  τρόπος  εισαγωγής  στο  Πανεπιστήμιο. 

1η  πρόταση  επα              της  απόφασης  της  Γ.Σ.  του  Τμήματος  για  συμμετοχή  στο  Πρόγραμμα  

Σπουδών  Επιλογής 
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Υπέρ  Κατά  Λευκά   

   10     17       2 

Κατά  την  ψηφοφορία  οι  παρόντες  είναι  είκοσι  εννέα  (29) 

 

2ο  Θέμα: «Αριθμός  εισακτέων  στο  Τμήμα  Φυτικής  Παραγωγής» 

Πρόεδρος:  Προτείνω  εκατόν  πενήντα  (150)  εισακτέους. 

Ολύμπιος:  Εγώ  προτείνω  ογδόντα  (80)  επειδή  το  ΥΠΕΠΘ  ποτέ  δεν  μας  λαμβάνει  υπόψη  να  

προτείνουμε  ογδόντα  (80),  όπως  πάντα. 

Μπαλαγιάννης:  Πόσους  μπορούμε  να  εκπαιδεύσουμε;  Είμαστε  ελλιπής  και  σε  χώρο  και  σε  

προσωπικό.  Προτείνω  εκατό  (100). 

Αραμπατζής:  Το  πρόβλημα  μπαίνει  όταν  έχουμε  να  κάνουμε  Εργαστήρια  και  όχι  Θεωρία. 

Καραμάνος:  Εγώ  προτείνω  εκατόν  δέκα (110)  εισακτέους. 

Συμιλλίδης:  Προτείνω  ογδόντα  (80). 

Κάραλης:  Προτείνω  εκατόν  δέκα  (110) 

 Έγιναν δύο  προτάσεις  για  ψηφοφορία:  α)  ογδόντα  (80)  και  β)  εκατόν  δέκα  (110) 

Την  πρώτη  πρόταση  (για  ογδόντα  εισακτέους)  την  ψήφισαν  δέκα  μέλη  της  Γ.Σ. 

Την  δεύτερη  πρόταση  (για  εκατόν  δέκα  εισακτέους)  την  ψήφισαν  δεκαεπτά  μέλη. 

........................................................................................................................................................... 

 Επειδή  δεν  υπάρχει  άλλο  θέμα  για  συζήτηση,  λύεται  η  συνεδρίαση. 

 

    Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 
 
 
 
ΘΕΟΔΩΡΑ ΖΑΜΠΕΛΗ     ΠΑΝΤΟΥΣΗΣ ΚΑΛΤΣΙΚΗΣ 
 
ΜΕ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΜΕΛΩΝ ΓΕΝΙΚΗΣ  ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΕΙΔΙΚΗΣ ΣΥΝΘΕΣΗΣ  
(Υποψήφιοι Διδάκτορες) 
H Γενική Συνέλευση Ειδικής Σύνθεσης, συνεδρία 01-12-1997, του Τμήματος Φυτικής Παραγωγής 

έχοντας υπόψη την αποδοχή του  υποψηφίου  Διδάκτορα Κου Γεώργιου  Κολιόπουλου για την 

εκπόνηση διδακτορικής διατριβής και την εισήγηση της Τριμελούς Συμβουλευτικής Επιτροπής έχει 

ορίσει  το θέμα  της διδακτορικής σας διατριβής: «Συμβολή  στην  μελέτη  της  παρουσίας,  

εξάπλωσης,  βιολογίας  και καταπολέμησης του Aedes  cretinus Edws.  και  άλλων  

ανθρωπόφιλων Culicidae  στον  Ν. Αττικής». 
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................................................................................................................................................ 


